
Protokół Nr 51
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 października 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 48 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub

innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na

terenie powiatu koneckiego w 2020 roku,

b) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy

Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026 ,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny

2018/2019.

5. Zaopiniowanie:

a) projektu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego

Województwa Świętokrzyskiego,

b) projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub

propozycje do przedstawionego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Zarząd przyjął protokół posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 48.

Ad.3
a) Główny Specjalista w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Robert

Nagómy przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2020 roku. Oznajmił, że usuwanie obiektów pływających

z obszarów wodnych należy do zadań własnych powiatu i stanowi dochód
powiatu. Wysokość tych opłat jest corocznie ustalana przez Radę Powiatu
i nie może być wyższa niż maksymalne stawki wskazane w ustawie
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych. Odczytał

proponowane na 2020 rok wysokości opłat.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Skarbnik Powiatu - Pan Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty
uchwał Rady Powiatu w sprawach:

b) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Poinformowała, że planowane zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu
związane są głównie z otrzymaniem dotacji celowej z przeznaczeniem na
rozbudowę Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy.
Dodatkowo uwzględniono korekty zadań inwestycyjnych drogowych. Omówiła

proponowane zmiany w wykazie przedsięwzięć WPF oraz w projekcie uchwały

w sprawie zmian w budżecie powiatu. Stwierdziła, że planowane zmiany kwot

dochodów polegają na:

• zmniejszeniu dochodów z tytułu pomocy finansowej z gmin na realizację

zadań inwestycyjnych drogowych w kwocie łącznie 442 594 zł,

• zwiększeniu dochodów z tytułu wpływów z najmu pomieszczeń o kwotę

2456 zł,

• zwiększeniu dochodów z tytułu uzyskania środków z Funduszu Pracy
o kwotę 113 600 zł,
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• zwiększeniu dochodów o kwotę 2425 359,09 zł. z tytułu uzyskania dotacji
celowej z budżetu państwa na realizację zadania inwestycyjnego pn.
"Rozbudowa Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy"

Natomiast zmiany planowanych kwot wydatków polegają na:
• zmniejszeniu wydatków przeznaczonych na realizację zadań

inwestycyjnych drogowych o kwotę ogółem 806 209 zł, w tym:
./ zmniejszenie nakładów na cztery zadania inwestycyjne w wyniku

zakończenia procedur przetargowych o kwotę 826 209 zł,

./ wprowadzenie zadania inwestycyjnego wieloletniego tj.
przebudowy drogi powiatowej nr 0456T w ramach Funduszu Dróg
Samorządowych o wartości łącznej 1 481 890 zł i planowanych
nakładach na rok 2019 w wysokości 20 000 zł,

• zwiększeniu wydatków o kwotę 2 456 zł z przeznaczeniem na zakup
materiałów,

• zwiększenia wydatków na pozostałe zadania w zakresie ochrony zdrowia
o kwotę 20 000 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe,

• zwiększeniu wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń

o kwotę 113 600 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagród pracowników
Powiatowego Urzędu Pracy,

• zwiększenie wydatków związanych z przebudową budynku biurowego
Starostwa Powiatowego o kwotę 10 000 zł,

• zwiększeniu wydatków z przeznaczeniem na przebudowę Specjalnego
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy tj. budowę internatu
o kwotę 4 850 759,09 zł

• przesunięciu planowanych nakładów inwestycyjnych między zadaniami
inwestycyjnymi rocznymi związanymi z zakupem sprzętu

i oprogramowania komputerowego w kwocie 21 420 zł.

Kończąc stwierdziła, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi

zwiększenie deficytu budżetu powiatu o kwotę 2 091 785 zł. Deficyt budżetu po

zmianach wyniesie 7 217 959 zł Przychody budżetu powiatu wyniosą

8 117959 zł.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach.

Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady Powiatu
w Końskich z wnioskiem o zwołanie sesji Rady Powiatu w celu podjęcia w/w
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uchwał oraz uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pomiędzy

zadaniami w 2019 roku.

Ad.4
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił "Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok
szkolny 2018/2019". Oznajmił, że obowiązek sporządzania oraz przedkładania

informacji wynika z art. 11 ust. 7 Prawa oświatowego. Zgodnie z przepisami
cytowanej wyżej ustawy do 31 października organ wykonawczy jest zobowiązany
do przedłożenia informacji za rok poprzedni organowi stanowiącemu. Omówił

treści zawarte w informacji t.j.:

• charakterystykę szkół i placówek oświatowych,

• warunki działania szkół,

• realizowane remonty i zadania inwestycyjne,

• stan kadr oraz doskonalenia zawodowego nauczycieli,

• osiągnięcia uczniów,

• wyniki egzaminów zewnętrznych, ze szczególnym uwzględnieniem

wyników egzaminu maturalnego w poszczególnych szkołach.

Podsumowując stwierdził, że zebrane informacje dają obraz stanu oświaty

w Powiecie Koneckim w zakresie organizacji, kadry pedagogicznej, wyposażenia

oraz informacji o wynikach osiągniętych przez uczniów na sprawdzianach
i egzaminach zewnętrznych. Podkreślił, że w porównaniu do wyników
zdawalności matur w województwie i kraju szkoły w Powiecie Koneckim
osiągnęły bardzo dobry wynik. W I i II Liceum Ogólnokształcącymw Końskich

na poziomie 100% zdawalności.

Zarząd przyjął .Jnfortnację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok
szkolny 2018/2019" i przekazał ją organowi stanowiącemu.

Ad. 5
Zarząd pozytywnie zaopiniował:

• projekt zmiany Planu zagospodarowania przestrzennego Województwa
Świętokrzyskiego dotyczącej opracowania Planu Zagospodarowania
Przestrzennego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ośrodka

Wojewódzkiego wraz z prognozą oddziaływania na środowisko,
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• projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obejmującego fragment terenu miasta Końskie w rejonie ulic:
Kazanowskiej, Krakowskiej, Gimnazjalnej, Kpt. Stoińskiego oraz
Marszałka Piłsudskiego.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 820 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

.........................\:JL .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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